



Assessment Services
1 Portland St, PO Box 160
Saint John NB E2L 3X9
Toll free 1 800 999-9775
www.worksafnb.ca

Services des cotisations
1, rue Portland, case postale 160
Saint John NB E2L 3X9
Sans frais 1 800 999-9775
www.travailsecuritairenb.ca

2021-05-07

Dear Client:

CIM

This is to confirm that the following employer's account with WorkSafeNB is active for the 2021 calendar year.

Assessable payrolls for this employer are reported monthly and their assessment is paid monthly. Their account is in *good standing*.

This letter is valid for 45 days from the date indicated below.

Employer Number	Employer Name	Trade Names
587253	QUALITY TRANSPORTATION SERVICES (NB) LTD.	March 31, 2021

Under section 70 of the *Workers' Compensation Act*, the principal is equally liable for unpaid assessments of the contractor or subcontractor. We recommend that you obtain an up-to-date clearance certificate before making any final settlement with a contractor.

If you require further information, please do not hesitate to contact our office.

Assessment Services



Assessment Services
1 Portland St. PO Box 160
Saint John NB E2L 3X9
Toll free 1 800 999-9775
www.worksafcnb.ca

Services des cotisations
1, rue Portland, case postale 160
Saint John NB E2L 3X9
Sans frais 1 800 999-9775
www.travailsécuritairenb.ca

2021-05-07

Madame, Monsieur,

CIM

La présente confirme que le compte de l'employeur auprès de Travail sécuritaire NB, qui figure ci-dessous, est actif pour l'année civile 2021.

L'employeur déclare ses salaires cotisables mensuellement et leur cotisation est payée chaque mois. Leur compte *est en règle*.

Cette lettre est valide pour 45 jours à compter de la date indiquée ci-dessous.

<u>N° de l'employeur</u>	<u>Appellation légale</u>	<u>Noms commerciaux</u>	
587253	QUALITY TRANSPORTATION SERVICES (NB) LTD.		31 mars 2021

En vertu de l'article 70 de la *Loi sur les accidents du travail*, le maître de l'ouvrage est également responsable de toute cotisation impayée de l'entrepreneur ou du sous-traitant. Nous recommandons d'obtenir un certificat d'employeur en règle à jour avant de conclure un contrat avec un entrepreneur.

Si vous désirez obtenir de plus amples renseignements à cet égard, n'hésitez surtout pas à communiquer avec nous.

Services des cotisations